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Kommunala pensionärsrådet o

Nr 4

Tid: 2024-03-05 , kl. 15:00 -16:59

Plats: Storholmen och via Teams

Ledamöter:
Peter Lönnqvist (M)
Zandra Laverack (LP)
Tobias Sjö (M)
Christina Rosenquist (KD)
Marianne von Döbeln (S)
Leif Fryklund
Leif Styfberg
Björn Markstedt
Berit Berggren

Övriga närvarande:
Rebecka Sundström

Linda Rickardsson

Ida Seirup

ordförande
vice ordförande
ledamot
ledamot
ledamot
Pensionärernas riksförbund (PRO)
Pensionärernas riksförbund (PRO)
SPF Seniorerna Lidingöskeppet
SPF Seniorerna Lidingöskeppet

Omsorgs- och socialförvaltningen
Stadskansliet
Stadskansliet

Justering: Berit Berggren utses att tillsammans med ordföranden justera dagens

minnesanteckningar

Vid minnesanteckningarna:
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1

Föregående minnesanteckningar

Läggs till handlingarna.

2

Närvaro ochval av justeringsperson

Se ovan.

3
Aktuellt fran omsorgs- och socialnamnden

e Behovsprognosfér lokaler och bostäder - Rebecka Sundström (OSF)

berättar meri sin presentation.

e Namnden harlamnat synpunkter pa en motion fran Bo Brismar (M) gallande

kvalificerad benchmarking med utnyttjande av tillförlitliga

kvalitetsindikatorer. Förvaltningen harfått i uppgift att se över om det går

att hitta fler kommuneratt jämföra sig med. Det pågår en ständig översyn av

nyckeltalen. Potentiella frågor kring dessa välkomnasfrån rådet.

e

—

Staden har påbörjat installationen av digitala lås - Rebecka Sundström (OSF)

berättar meri sin presentation.

e Namndenhartagit ett beslut om verksamhetsberattelsen for 2023 och

skickat vidare den till kommunstyrelsen. Därefter kommer den att tas uppi

kommunfullmaktige.

4

Aktuellt fran omsorgs- och socialforvaltningen

e Ny ersattnings- och avgiftsmodell.

e Information fran Aldre- och forebyggande stéd.

e Digitalisering och valfardsteknik.

Se bifogad presentation for detaljer.

5
Samverkaninfortillganglighetsdagen

e Tillganglighetsdagen ager rum torsdagen den 16 maj.

e Preliminärt mellan klockan 9.00-15.00, med föredrag från klockan 10.00.

e  Tillgänglighetsrådet kommeratt utse en vinnare av tillgänglighetpriset.
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e  Generaldirektören för myndigheten för delaktighet (MFD) inleder dagen.

e Ävenlänsstyrelsen i Stockholm och representanter från staden kommeratt

hålla föreläsningar.

e PRO har anmält att de vill delta.

e Rebecka frågar om det är någon meri rådet som vill delta under dagen. Hon

menaratt partierna även är välkomna, rådets politiker uttrycker att de

kommeratt sprida informationen vidare.

6

Frågor från PRO och SPF

Frågor till omsorgs- och socialförvaltningen:

4. Hur har forvaltningen gjort sin prognos i Behovsprognosfor lokaler och

bostäder 2023-2032 av behovet? (Vi får inte alls ihop bedömningen med

när mangören rak framskrivning av behovet)

2. Vilka konkreta planerfinns för att tillgodose det successivt ökande behovet

undertio-årsperioden?

3. Det finns inga pågående detaljplaneärenden för nya vård- och

omsorgsboenden, vilken beredskap finns för de närmaste aren for nya vard-

och omsorgsboenden?

4. Vilken beredskap finns för en ökad efterfrågan på platser i biståndsbedömt

trygghetsboende?

5. Hur många av de som nu bori Baggeby gård är beviljade hemtjänst?

6. Vilken förvaltning i staden om inte omsorgs- och socialförvaltningen har

ansvaretför att göra prognoser för behov av seniorboenden?

7. Vilka planer finns för nya seniorboenden nu närplanarbetet för ”Tor 2”

avslutats?

Se svar från Rebecka Sundström (OSF) på samtliga frågor i bifogad presentation.

Frågor till tekniska förvaltningen:

1. Hur ser uppdragetut till entreprenören vad gäller inställelsetider och när

plogning och halkbekämpning ska vara utfört?

2. Är staden lika missnöjd som vi med hur detvarit hittills i vinter? Om, vilka

åtgärder vidtas?

Fråga 1 och 2 besvaras av tekniska förvaltningeni bifogat skriftligt svar.

Rådet diskuterar svaret och finner bland annatatt kvaliteten på plogningeni år har

hållit ojämn kvalitet, samt att detta har påverkattillgängligheten för många äldre

som inte har kunnatgå ut. Flertalet ledamöter uttrycker att just plogningen av

trottoarerharvarit bristfällig i år, dock upplevs cykelbanorna som välplogade.
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Rebecka (OSF) påminner om att man kan gain och felanmalaspecifika platser som

anses problematiska pa kommunens hemsida.

Ordförandenföreslår att rådet bjuder in någon till höstens sammanträde som sitter

på djupkunskaperkring plogningeni staden, för att få möjlighet att lämna

synpunkter inför nästkommandevintersäsong. Rådet önskar därtill veta om stadens

nuvarande avtal fortsatt kommeratt gälla nästa vinter.

3. När kommerSL:s trafikremiss och hur kan vi pensionärsorganisationer som

vi kommit överens om delta i arbetet med utformningeni år av stadens

remissvar, särskilt om tidplanen inte stämmer med tidplanen för mötenai

KPR?

Fråga 3 lämnas obesvarad på grund av frånvaro från svaranden.För att rådet ska

kunna ha någon påverkan i saken önskarrådet ett skriftligt svar så fort som möjligt

från förvaltningen.

7

Bevakningar

Det fanns inget att bevaka.

8
Övriga frågor

e Rådet har erbjudits att hålla ett av sina sammanträden på träffpunkt

Baggeby,för att samtidigt kunna se den nya visningslägenheten för

välfärdsteknik. Rådet är positiva till förslaget och uttalar att möjligheten

att hålla nästa sammanträde på träffpunkt Baggeby bör ses över.


